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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2023/24:768 Radartäckning vid flygplatser

Jag har tidigare skrivit en fråga om hur ministern avser att säkerställa att det 
finns radartäckning vid landets flygplatser, men svaret från ministern var så 
allmänt hållet att det behöver diskuteras vidare i en interpellation. 

Det är märkligt hur ministern lutar sig mot marknadens förmåga att lösa 
utmaningen kring radartäckning. Att följa situationen kan ju vara bra men 
är långt ifrån tillräckligt.

I svaret säger ministern att "tillsynsmyndigheten Transportstyrelsen har bedömt 
att flygsäkerheten inte är hotad men att kapacitetsbegränsningar skulle kunna 
uppkomma i vissa trafiksituationer".

Med anledning av detta är min fråga till statsrådet Andreas Carlson:

 

Anser statsrådet att det är rimligt att alla flygplatser var och en för sig ska lösa 
den uppkomna situationen, och om inte avser statsrådet att vidta några åtgärder 
för att säkerställa att landets flygplatser har tjänster för radartäckning?

………………………………………

Gunilla Svantorp (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann

Från Riksdagsförvaltningen
2024-05-22
Besvaras senast
2024-06-12


